

[Text]

because I know as well as anyone else around the table that some of these things are not discussed in this committee. You have told me that they meet at the level of deputy minister.

**Mr. Nixon:** I said that the Security Advisory Committee which is below the deputy minister—Brigadier-General Davros sits on it for National Defence—reports to the Inter-departmental Committee on Security and Intelligence, which is at the deputy minister level, including the Chief of the Defence Staff, as I said a moment ago, and that reports to the Cabinet committee.

**Mr. Munro:** The Committee on Security and Intelligence.

**Mr. Nixon:** Yes.

**Mr. Munro:** That is the one next above to which the Security Advisory Committee reports.

**Mr. Nixon:** That is correct.

**Mr. Munro:** Now, we have got that chain of command. The first one is chaired by Brigadier-General Davros, is that right?

**Mr. Nixon:** Mr. Chairman, I would have to reserve the mentioning of who chairs them at this time.

**Mr. Munro:** Would the witness be prepared to say who attends?

**Mr. Nixon:** Not beyond National Defence, no.

**Mr. Munro:** I see. Would he be prepared to say who chairs the committee above the Security and Intelligence Committee?

**Mr. Nixon:** I would not.

**Mr. Munro:** Coming to that, there is an attendance at that committee from the Department of National Defence, then, I assume. Am I correct?

**Mr. Nixon:** At which one, Mr. Munro?

**Mr. Munro:** At the second level, the Security and Intelligence Committee.

**Mr. Nixon:** Yes. There is the Chief of Defence Staff and myself.

**M. Leblanc:** Monsieur le président, j'invoque le Règlement.

**Le président:** Certainement, monsieur Leblanc.

**M. Leblanc:** Il serait très habile de la part de M. Munro de relier Transports et communications à . . .

**M. Munro:** Mais, êtes-vous à la page 74?

**M. Leblanc:** Excusez-moi.

**M. Munro:** Équipement?

**M. Leblanc:** . . . à une question générale. Cependant, si on veut bien examiner les budgets supplémentaires qui sont devant nous, ces dépenses-là sont en relation avec le soutien des Jeux de Commonwealth de 1978 et . . .

**M. Nixon:** C'est vrai.

**M. Leblanc:** . . . Élargissement du programme des emplois et des activités d'été pour les étudiants . . . Alors peut-on aller au-delà de cela même si on peut prendre Transports et com-

[Translation]

comité. Comme tout le monde autour de la table, je sais que tout ne se fait pas là. Vous m'avez donc dit que ce comité se situe au niveau du sous-ministre.

**M. Nixon:** J'ai dit que le Comité consultatif sur la sécurité, qui est en-deça du sous-ministre—le brigadier général Davros représente la Défense nationale—fait rapport au comité inter-ministériel sur la sécurité et les renseignements, lequel se situe, lui, au niveau du sous-ministre ainsi qu'à celui de l'état-major de la défense. Et ce dernier comité fait rapport à un comité du Cabinet.

**M. Munro:** Le Comité de la sécurité et les renseignements.

**M. Nixon:** En effet.

**M. Munro:** Et ce comité se trouve à un niveau supérieur à celui du Comité consultatif de la sécurité.

**M. Nixon:** C'est exact.

**M. Munro:** Maintenant, nous avons établi la hiérarchie. Le premier est présidé par le brigadier général Davros, c'est bien cela?

**M. Nixon:** Je dois prendre cette question en préavis. Je ne sais pas qui préside ce comité actuellement.

**M. Munro:** Le témoin peut-il indiquer qui y siège?

**M. Nixon:** Seulement pour la Défense nationale.

**M. Munro:** Sait-il qui préside le comité qui se trouve au-dessus, le Comité sur la sécurité et les renseignements?

**M. Nixon:** Non.

**M. Munro:** Mais il y a quelqu'un qui représente le ministère de la Défense nationale au sein de ce comité, n'est-ce pas?

**M. Nixon:** Lequel, monsieur Munro?

**M. Munro:** Le comité qui se trouve à un niveau plus élevé, le Comité sur la sécurité et les renseignements.

**M. Nixon:** En effet, le chef de l'état-major de la défense et moi-même.

**Mr. Leblanc:** On a point of order, Mr. Chairman.

**The Chairman:** Yes, Mr. Leblanc.

**Mr. Leblanc:** It would be a very clever move on the part of Mr. Munro to tie transportation and communications to . . .

**Mr. Munro:** Are you not at page 74?

**Mr. Leblanc:** I beg your pardon?

**Mr. Munro:** On equipment?

**Mr. Leblanc:** . . . a very general field. A close examination of this supplementary budget which we have before us reveals that these expenditures are in relation to support of the 1978 Commonwealth Games and . . .

**Mr. Nixon:** It is true.

**Mr. Leblanc:** . . . and to extension of the student summer employment and activities program . . . So, can we go beyond that, even though it had to do with transportation and communications? It is up to you to decide, Mr. Chairman.